

QUESTIONS ET RÉPONSES #2
DEMANDE DE QUALIFICATION – Œuvre d'art commémorative d'Affaires mondiales Canada
10192075

QUESTIONS AND ANSWERS #2
REQUEST FOR QUALIFICATIONS – Global Affairs Canada Commemorative Artwork

Note: Les questions sont publiées dans la langue utilisée par l'entreprise. Les réponses sont fournies dans les deux langues officielles

Note: Questions are provided in the language used by the firm. Answers are provided in both official languages.

Question 7: Here is another question about writing the submission. Would letters of reference be accepted?

Réponse 7: Conformément à la section 7.0 – Phase I, Exigences en matière de la soumission, Travaux antérieurs (page 13), les références ne seront contactées que pour confirmer les informations fournies dans la soumission concernant les projets antérieurs bâtis, c'est-à-dire pour confirmer le respect des exigences de l'organisation au moment de la réalisation du projet ainsi que le respect de l'échéancier et du budget.

Selon l'annexe A – Exigences obligatoires et critères cotés pour la phase I, aucun critère n'est joint aux lettres de référence et les membres du jury auraient pour instruction de ne pas en tenir compte dans leur évaluation.

Answer 7: Per Section 7.0 – Phase 1, Submission Requirements, Previous Work (page 13), references will only be contacted to confirm information provided in the submission about past built projects, that is, whether the project met their organization's requirements for the project, whether the project was completed according to schedules, and whether the project was completed on budget.

Per Annex A – Mandatory Requirements and Rated Criteria for Phase 1, there are no criteria attached to letters of reference and jurors would be instructed to disregard them in their evaluation.

Question 8: It is stated that only three projects, in the order in which they are presented, will be evaluated. May we integrate relevant, visual content (photographic samples of our work) throughout our proposal (resumes, tab pages, cover) outside of the three projects being evaluated without penalty?

Réponse 8: Les équipes de design peuvent améliorer la présentation visuelle de leur soumission, à condition que le document ne dépasse pas la limite de taille de fichier de 14 Mo. Veuillez noter que les jurés doivent ne pas tenir compte de tout contenu graphique supplémentaire dans leur évaluation des critères cotés, comme indiqué à l'Annexe A - Exigences obligatoires et critères cotés pour la phase I.

Answer 8: Design teams may enhance the visual presentation of their submission without penalty, providing that the document does not exceed the 14MB file size limit. Note that jurors will be instructed to disregard any additional graphic content in their evaluation of the rated criteria as outlined under Annex A – Mandatory Requirements and Rated Criteria for Phase 1.